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 Společenská kronika  
  

       JUBILANTI 
 

 

ZÁŘÍ 
 

 

ŘÍJEN 
 

pan Karel Jiří 
 

85 let 
 

pan Huňady Vojtech 
 

75 let 
 

pan Sýkora Jiří 
 

70 let 
 

paní Urbanová Miroslava 
 

65 let 
 

paní Národová Růžena 
 

65 let 
 

pan Prošek Petr 
 

55 let 
 

paní Kikalová Emilie 
 

60 let 
  

 

paní Klingová Anna 
 

60let 
  

 

pan Vaško Miloslav 
 

55 let 
  

 

pan Sieber Petr 
 

50 let 
  

 
 

LISTOPAD 
 

 

PROSINEC 
 

paní Dolejšková Marie 
 

85 let 
 

paní Živná Alžběta 
 

95 let 
 

pan Zelenka Zdeněk 
 

75 let 
 

paní Camprová Anna 
 

80 let 

   

pan Lansdorf Karel 
 

70 let 

   

paní Halamásková Anna 
 

65 let 
   

pan Řečínský Štefan 
 

60 let 
 

 

LEDEN 2019 
 

 

ÚNOR 2019 
 

paní Hudáková Eugenie 
 

70 let 
 

paní Procházková Libuše 
 

60 let 
 

paní Šnáblová Ivana 
 

60 let 
 

pan Šlapák  Petr 
 

50 let 
 

pan Novotný Jaroslav 
 

55 let 
 

pan Vaňous  Rostislav 
 

50 let 
 

pan Nedbálek Václav 
 

50 let 
 

pan Hořínek  Jaroslav 
 

50 let 
 

pan Pěnička Tomáš 
 

50 let 
  

 
 

BŘEZEN 2019 
 

 

BŘEZEN 2019 
 

pan Čech Václav 
 

70 let 
 

pan Král Jan 
 

50 let 
 

paní Kubištová Eliška 
 

65 let 
 

paní Gruberová Gabriela 
 

50 let 
 

paní Cestrová Dagmar 
 

55 let 
  

 

paní Novotná Jitka 
 

55 let 
  

 

pan Kraml Jiří 
 

50 let 
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NOVĚ NAROZENÍ 
 

 

 
 

ZESNULÍ 
 

 DUBEN  
KVĚTEN 

ČERVEN 
ČERVENEC 

SRPEN 
ZÁŘÍ 

-- 

Lajtnerová Vlasta 

-- 

-- 

Tůma Josef 

-- 
 

 Obsah vydání  
 

 

Titulní strana, společenská kronika, atd. 
 

 1. -    3. strana 
 

Mateřská škola 
 

   36. - 40.   strana 
 

Úvodní slovo a aktuální informace 
 

 3. -    4. strana 
 

Aktuální informace 
 

          40.   strana 
 

Současnost 
 

          4. strana 
 

Droužkovické pololetí obrazem 
 

         40.   strana 
 

Dění v obci 
 

  4. - 13. strana 
  

 

Kultura 
 

13. - 20. strana 
  

 

Sport 
 

20. - 22. strana 
  

 

Sport & kultura 
 

22. - 25. strana 
  

 

Sport 
 

        26. strana 
  

 

Zajímavosti 
 

27. - 28. strana 
  

 

Sbor dobrovolných hasičů 
 

        29. strana 
  

 

Volný čas 
 

30. - 34. strana 
  

 

Charitativní akce 
 

35. - 36. strana 
  

 

 Úvodní slovo  
 

 

             Už dva roky nevychází náš Droužkovický obecní zpravodaj v předepsaných termínech a jeho 
vydávání je stále ve skluzu. Už v roce 2017 jsme byli nuceni 2. listopadu vydat poprvé v historii 
dvojčíslo, které spojilo události druhého a třetího čtvrtletí. Nyní se situace opakuje. Do ruky se vám 
tentokrát dostala symbióza třetího a čtvrtého čísla, která vás informuje o dění v naší obci za období od 
měsíce dubna do měsíce září roku 2018.  
            Jak už jsme psali minulý rok důvodem je, že redakce zpravodaje je složena pouze z jedné osoby, 
a ta je nejen kvůli stále přibývajícím pracovním povinnostem, volnočasovým aktivitám a svému 
koníčku, z kterého se stalo prakticky podnikání, neustále vytížená. Z tohoto důvodu prosíme aktivní 
občany obce, zda by neměli zájem přispívat svými články do našeho obecního čtvrtletníku. Stačí 
podoba v heslech, která projdou následně slohovou úpravou. Uvítáme i kvalitní fotografie. 
            Od nového roku snad dojde i k navýšení členů redakční rady a vydávání obecního informátora 
tak bude doufám opět pravidelné.  

Renata Vaňousová   

 

 Úvodní slovo  

 

DUBEN  
KVĚTEN 

ČERVEN 
ČERVENEC 

SRPEN 
ZÁŘÍ 

 

-- 

 

-- 

-- 

Mihalová Hana  

Pšenička Zdeněk a Tomáš 

Kocúm Matyáš 

 

Polyák Radek 
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 Aktuální informace  
 

 

             Jak jsme již několikrát žádali i aktuálně hledáme přispěvatele do zpravodaje. Rádi bychom, jestli 
by se přeci jen někdo za menší úplatu nenašel, kdo by pomáhal při sestavování zpravodaje a psal své 
zážitky a dojmy hlavně z akcí a dění v naší vesnici. Případní zájemci hlaste se: buď na obecním úřadě 
nebo na email: renata.vanousova@drouzkovice.cz 
  

 

 Současnost  
 

 Počasí ve druhém a třetím čtvrtletí letošního roku 
 

 

V letošním roce jsme si jara téměř neužili, protože prakticky žádné nebylo. Z mírné zimy jsme 
pomalu skočili rovnou do léta, kdy panovala neskutečná vedra.  V červenci byly u nás větší teploty než 
ve známých evropských přímořských letoviscích. Díky mizivým srážkám panovala v obci hrozná sucha, 
kdy tráva měla přinejlepším barvu zlatavou a vůbec nerostla. Povrch místního dětského hřiště 
připomínal dokonce i savanu. Tráva se zde zazelenala až někdy koncem měsíce září. Nedostatkem vláhy 
samozřejmě trpěly i místní stromy. S jejich zaléváním nám opět letos vypomohli dobrovolní hasiči. 

Teplotně jsme se přiblížili k rekordům v roce 2013, kdy čidlo na obecním úřadě zaznamenalo 
36,7 stupňů Celsia. Po čtrnácti dnech nesnesitelného vedra v červenci se vedení obce rozhodlo po 
letech váhání nainstalovat na úřadě klimatizační jednotku.  

- vň 

 

 
 

 GDPR 
 

 

            Ke dni 25. května vstoupilo v účinnost Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 
ze dne 27. dubna 2016 o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a o 
volném pohybu těchto údajů a zrušení směrnice 95/46/ES (obecné nařízení o ochraně osobních údajů). 
Z tohoto důvodu jsme si na úřadě museli nechat zpracovat dokument s názvem Komplexní řešení GDPR 
pro obce, města a příspěvkové organizace a nyní pravidelně měsíčně využíváme služeb nezávislého 
pověřence pro ochranu osobních údajů.  
 GDPR se prakticky dotklo veškeré činnosti našeho úřadu. Od nájemních smluv, přes zpracování 
mezd, vydávání zpravodaje, vedení pokladny, evidenci obyvatel, poplatků či hřbitova, činnost 
CzechPointu,  zajištění voleb, až po zdánlivou maličkost jakou je evidence jubilantů, přivítání občánků, 
pořizování fotodokumentace z akcí nebo Mobilní rozhlas. Vyjmenovat všechny oblasti, kterých se nové 
nařízení dotklo,  by bylo i na několik stránek. Na některé zveřejněné údaje budeme potřebovat dokonce 
písemný souhlas. Podobné je to i se zveřejňováním fotek a užíváním osobního údaje jakým je i číslo 
telefonu. V tomto případě jsme rozesílali všem místním občanům malé letáčky, kde byl návod, jak 
udělit souhlas s jeho užíváním, tak aby vám mohly i nadále pomocí aplikace Mobilní rozhlas chodit sms 
zprávy. Někteří občané nám tento souhlas dosud neudělili, a tak jim důležité informace z úřadu 
přestaly chodit. Jedné, co nyní můžete udělat je: dojít na obecní úřad a podepsat písemný souhlas. 

- vň 

 

 Dění v obci  

 

 Zastupitelstvo v 2. a 3. čtvrtletí 2018 
 

 

            Ve druhém čtvrtletí se sešlo zastupitelstvo naší obce pouze jednou, a to dne 18. června. Jako 
první  přišly  na řadu finanční  body  programu. Jednak  to bylo celoroční hospodaření obce v minulém 
  

 

 Dění v obci  
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roce a dále pak Závěrečný účet obce Droužkovice za rok 2017. Poté přišlo na řadu hospodaření obce 
do 31. května 2018 a 2. rozpočtové opatření roku 2018, které průběžně snížilo plánovaný schodek z 
2.254 tisíc Kč na pouhých 319 tisíc korun českých. Jelikož je naše obec členem Dobrovolného svazku 
obcí Chomutovsko, bylo třeba projednat a vzít na vědomí také Závěrečný účet tohoto svazku obcí, 
včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2017.  
 Dále přišly na řadu provozní záležitosti. Bylo potřeba stanovit počet členů zastupitelstva obce ve 
volebním období 2018 – 2022. Zastupitelstvo se v tomto případě rozhodlo počet sedmi zastupitelů 
neměnit. Jednání pokračovalo předložením návrhu nového Řádu veřejného pohřebiště obce 
Droužkovice, s jehož podobou souhlasil i Krajský úřad ÚK, odbor životního prostředí a zemědělství, jako 
příslušný orgán státní správy na úseku pohřebnictví. Díky schválení navrhované podoby řádu muselo 
dojít ke zrušení obecně závazné vyhlášky obce Droužkovice č. 2/2002 ze dne 25. 6. 2002. Osmým 
bodem programu byly žádosti o finanční podporu na pořádání kulturních akcí a jako poslední se v této 
části projednávala smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a smlouva o právu provést 
stavbu. 
 Poté byly na projednání už jen záležitosti organizační a různé. A to nové vnitřní směrnice č. 
1/2018 – Ochrana osobních údajů a č. 2/2018 – Informační memorandum o zpracování osobních údajů 
pro zaměstnance, darovací smlouvy na finanční dary od Severočeských dolů, a.s. a tvorba a použití 
fondu na financování rozvoje a obnovy kanalizační sítě obce Droužkovice.  
 

            Ve třetím čtvrtletí se sešlo naše zastupitelstvo opět pouze jednou, a to 24. září. Ještě před 
komunálními volbami bylo třeba projednat některé nutné záležitosti. Nejdůležitějším bodem programu 
bylo hospodaření do 31. srpna. 2018 a 3. rozpočtové opatření roku 2018. Tato rozpočtová úprava 
učinila rozpočet i nadále nevyrovnaný. Schodek byl průběžně schválen ve výši 1.071 tisíc Kč, což se do 
konce roku může samozřejmě znatelně změnit. Dále byla na programu jednání první změna 
Odpisového plánu roku 2018 Mateřské školy Droužkovice. Důvodem změny bylo pořízení nového 
dlouhodobého majetku – zahradního altánu.  

Do programu zasedání bylo také zařazeno schválení Návrhu Smlouvy o budoucí smlouvě o 
zřízení služebnosti inženýrské sítě uzavřené mezi firmou CC Internet, s.r.o. (budoucí oprávněná osoba) 
a Obcí Droužkovice (budoucí povinná osoba). Oprávněný bude investorem stavby pod označením „CC 
INTERNET – Optická síť FTTx – Droužkovice“.  

Dále byla veřejnost na zasedání obeznámena se skutečností, že dne 14. února. 2018 požádala 
obec Droužkovice o finanční dar státní podnik Lesy České republiky na projekt Keramická pec 
spočívající v doplnění vybavení volnočasového centra. Žádost byla schválena. Obec na svůj projekt 
obdržela částku 50.000,-- Kč. Z tohoto důvodu bylo potřeba schválit návrh darovací smlouvy.  

Jednání pokračovalo stanovením a schválením cen za pronájmy hrobových míst a místa v 
kolumbáriu. Navržené ceny budou platné u smluv uzavřených od 1. 1. 2019.  
Ceny byly stanoveny takto: 
Mini (dětský) hrob   …………….……. 100,-- Kč/10 let  
jedno-hrob ……………………………….. 400,-- Kč/10 let  
dvou-hrob ………………………………… 800,-- Kč/10 let  
tří-hrob …………………………………….1.200,-- Kč/10 let  
kolumbárium – 1 schránka ……….   400,-- Kč/10 let 

V části majetek obce – nákup, prodej, pronájem, propachtování bylo projednáváno pořízení 
keramické pece s použitím finančního daru od Lesů České republiky, s.p., pořízení a instalace 
klimatizace v kancelářích Obecního úřadu v Droužkovicích a prodej hasičského auta zn. Sharan RZ 6U6 
3309 pro nepotřebnost. Nakonec zbyly na projednání už jen záležitosti organizační a různé. Zde se 
jednalo už jen o Monitorovací zprávě za rok 2017 – Environmentální dozor obcí Březno, Droužkovice, 
Spořice a Černovice nad provozem lomu DNT Severočeských dolů, a.s. pro období 2014 – 2029. 

          -  vň 
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 Žádost o kompostéry 
 

 

            Členství v dobrovolném svazku má svoje výhody. Jeho administrativa více sleduje dotační výzvy 
a spolupracuje s ministerstvy, má větší zkušenosti se zpracováváním žádostí na finanční podporu a pro 
členské obce vypracovává i různé potřebné dokumenty.  Nyní nám bylo nabídnuto využít podporu 
Evropské unie a požádat si o dodání kompostérů na likvidaci biologického odpadu ze zahrádek pro naše 
občany. Z dlouhodobých průzkumů a dotazů jsme měli jistotu, že o tuto službu bude zájem, nevěděli 
jsme však v jakém rozsahu. Z tohoto důvodu jsme provedli mezi občany anketu, na jejíž základě jsme 
začali přijímat závazné přihlášky. Poté bylo třeba připravit podklady pro žádost, kterou DSO podalo pro 
celé Chomutovsko hromadně. V tomto případě jsme potřebovali znát tyto skutečnosti: kdo o 
kompostér žádá, kolik členů čítá rodina zájemce, na jaké adrese a parcele bude kompostér o velikosti 
1 050 litrů uložen.  
 Naše obec požádala celkem o padesát čtyři nádob. Jejich celková cena bude činit necelých 157 
tisíc Kč. Podíl obce na tomto projektu bude patnáct procent z  celkové částky. Osmdesát procent bude 
činit dotace. Do měsíce listopadu se čekalo na posouzení naší žádosti a výsledek vyhodnocení. Podle 
zkušeností z prvního procesu, který už DSO Chomutovsko absolvovalo, se zpráva očekává až koncem 
tohoto roku. Na závěr bychom chtěli zdůraznit, že kompostér získají občané zdarma, avšak bude s nimi 
sepsána smlouva. Podmínkou bude využívat ho k likvidaci bioodpadu celých pět let. Tato doba byla 
stanovena pro udržitelnost projektu.                                                                                                                  -  vň 
 

 

 
 

 Posilovna ve volnočasovém centru 
 

 

            Čtyřletý provoz posilovny se postupně podepsal na jeho podobě. Čas ukázal, že zdi je třeba 
opatřit ochranným soklem a jelikož máme dobrou zkušenost s dekorativní mozaikovou omítkou 
Marmolit, která je vyráběna ze žulové či křemíkové drtě, použili jsme ji tudíž i v tomto případě.  
 Abychom kompletní údržbu posilovny završili, nechali jsme v polovině měsíce května provést 
jednak revizi a servis cvičebních strojů, dále pak i běžeckých pásů.                                                                                   -  vň                                          

 

             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 Mateřská škola – chodník, pískoviště, altán a letní úpravy v budově 
 

 

            V uplynulém čtvrtletí se s velkou vervou pracovalo i v místní mateřince. Ihned na jaře bylo třeba 
z bezpečnostních  důvodů  opravit  chodník  podél  budovy  a pískoviště.  Do prací se pustili pracovníci  
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místní firmy 1. vodárenská Chomutov, s.r.o. Betonový chodníček byl odstraněn a na jeho místě vyrostl 
nový z dlažby. Dřevěný rám u pískoviště byl nahrazen betonovými bloky. Nové dřevěné obložení bylo 
opatřeno úchyty pro upevnění ochranné sítě. Ta byla zakoupena jednak z hygienických důvodů, ale 
také ochrany písku před padající nečistotou ze stromů v těsné blízkosti. Další práce pokračovaly až po 
skončení školního roku.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Na začátku července vyrostl na zahradě mateřinky dřevěný altán, který si financovala sama 
školka ze získané dotace. Ten bude v budoucnosti využitý k výuce. Další práce pokračovaly v přízemní 
části budovy. Jelikož podle hygienických předpisů je třeba kuchyň malovat každý rok a jídelnu 
s chodbou každé dva roky, navrstvily se jednotlivé nátěry do takové míry, že je bylo potřeba již 
strhnout. Po odstranění omítek přišlo na řadu nanesení nového štuku. Při této příležitosti byly na 
chodbě zrušeny staré sololitové sokly. Práce provedla osvědčená místní firma I. vodárenská společnost 
Chomutov, s.r.o.                                                                                                                                                                                                                            -  vň 
            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 Oprava kanálů v silnicích 
 

 

            Ke konci druhého čtvrtletí jsme svou pozornost zaměřili na opravy kanalizace, konkrétně pěti 
kanálových poklopů a jedné vpusti. Železné poklopy byly na několika místech v komunikacích špatně 
usazeny, případně se hnuly a při přejíždění aut doslova bouchaly. Což rušilo obyvatele v okolních 
domech. Práce provedla firma se složitým názvem Woxi think different, s.r.o., která má svou 
provozovnu až ve Vsetíně.                                                                                                                                  -  vň 
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 Přihláška do soutěže Vesnice roku 2018 
 

 

            Po dlouhých pěti letech jsme se letos na jaře rozhodli zkusit svoje štěstí opět v soutěži Vesnice 
roku. Naposledy jsme svou přihlášku podali v letech 2012 a 2013. V prvním případě jsme získali Čestné 
uznání za podporu rozvoje tradice farmářských trhů. O rok později to bylo Mimořádné ocenění 
Ústeckého kraje za udržování a rozvoj venkovských tradic. Veškeré potřebné dokumenty bylo třeba 
doručit do 30. dubna 2018 na Ministerstvo pro místní rozvoj ČR v Praze, což jsme učinili dokonce 
osobně. 
 Do 24. ročníku soutěže Vesnice roku 2018 se za Ústecký kraj přihlásilo 23 obcí. Vyhlašovateli 
celostátní soutěže jsou Spolek pro obnovu venkova ČR, Ministerstvo pro místní rozvoj, Svaz měst a obcí 
ČR, Ministerstvo zemědělství, spoluvyhlašovateli pak Kancelář prezidenta republiky, Ministerstvo 
kultury, Ministerstvo životního prostředí, Svaz knihovníků informačních pracovníků, Společnost pro 
zahradní a krajinářskou tvorbu a Sdružení místních samospráv.  

Hodnocení provedla krajská komise ve dnech 25. května až 18 června 2018. U nás se její členové 
zastavili ve středu 30. května. Všechny obce, které se v letošním roce do soutěže přihlásily, byly 
hodnoceny v následujících oblastech: koncepční dokumenty, společenský život, aktivity občanů, 
podnikání, péče o stavební fond a obraz vesnice, občanská vybavenost, inženýrské sítě a úspory energií, 
péče o veřejná prostranství, přírodní prvky a zeleň v obci, péče o krajinu, připravované záměry a 
informační technologie obce. 
 Protokol o vyhodnocení soutěže byl sepsán ještě před koncem pololetí, ale na výsledky jsme si 
museli počkat až do 17. srpna, kdy se uskutečnila krajská slavnost ve vítězné obci. Tou se stala obec 
Kytlice. 
 Slavnostního ceremoniálu se zúčastnili i zástupci naší obce. Ten se společně s celým 
doprovodným programem odvíjel v duchu „první republiky“. Po předání ocenění následoval 
neformální společenský večer. V něm vystoupil mimo jiné pěvecký sbor a představila se různá 
umělecká představení, včetně prezentace místních dobrovolných hasičů. Vítězná obec získala částku 
300 tisíc korun a postoupila do celostátního kola, které se konalo na podzim 15. září na Jarmarku 
venkova v Luhačovicích. Ostatní stuhy získaly odměnu 125 tisíc korun českých. Diplomy pak obdržely 
bonus třicet až padesát tisíc korun.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Celkové výsledky soutěže „Vesnice roku 2018“ v Ústeckém kraji 
Čestná uznání a ceny: 
Čestné uznání za práci s dětmi – obec Bělušice 
Čestné uznání za volnočasové centrum – obec Droužkovice 
Čestné uznání za pospolitost – obec Lkáň 
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Cena naděje pro živý venkov za místní spolkový život a občanskou společnost v obci – obec Lukavec 

Fulínova cena – za květinovou výzdobu v obci – obec Libkovice pod Řípem 
Zlatá cihla v Programu obnovy venkova v kategorii obnova či rekonstrukce památkově chráněných 
objektů a památek místního významu – obec Dolní pustevna za rekonstrukci evangelického kostela 
Cena Osobnost Programu obnovy venkova – Václav Tyl, starosta obce Vědomice 
 

Diplomy: 
Diplom za vzorné vedení obecní kroniky – obec Blšany u Loun 
Diplom za udržování přírodních prvků – obec Brandov 
Diplom za podporu cestovního ruchu – obec Březno u Chomutova 
Diplom za komplexní rozvoj obce – obec Cítoliby 
Diplom za moderní knihovnické a informační služby a Diplom za ekologickou výchovu dětí – obec 
Liběšice 
Diplom za písemné zpracování historie obce – obec Lipkovice pod Řípem 
Diplom za péči o celkový vzhled obce – obec Lišťany 
Diplom za podporu spolkové činnosti v obci – obec Lukavec 
Diplom za podporu sportu v obci – obec Nová Ves v Horách 
Diplom za péči o kulturní památky – obec Ohníč 
Diplom za zachování hornické kolonky – obec Přestanov 
Diplom za budování zázemí pro kulturní a sportovní akce – obec Radovesice 
Diplom za vzornou spolupráci obce se školou – obec Vilémov 
Diplom za tvořivé dílničky – obec Vrbice 
 

Ocenění stuhami: 
Oranžová stuha – za spolupráci obce a zemědělského subjektu – obec Mnětěš 
Zelená stuha  - za péči o zeleň a životní prostředí – obec Blatno 
Bílá stuha – za činnost mládeže – obec Dolní Poustevna 
Modrá stuha – za společenský život – obec Lipová 
Zlatá stuha – za absolutní vítězství v krajském kole a titul „Vesnice Ústeckého kraje roku 2018“ – obec 
Kytlice 

-  vň 
 

 
 

 Vítání občánků 
 

            Blížící se „GDPR“ nám ve společenské oblasti celkem zamotalo hlavu. Nevěděli jsme, zda to či 
ono můžeme ještě vůbec provádět či organizovat. Jednu chvíli jsme dokonce ani nerozesílali jubilantům 
blahopřání k výročí, neboť byly signály, že je to zneužívání údajů z evidence obyvatel. Stejně tak tomu 
bylo u vítání občánků. V tomto případě jsme se zase obávali oslovit rodiče nově narozených děťátek, 
neboť prvotní informace zněly, že oni musí udělat ten první krok a přijít na úřad o tento slavnostní akt 
požádat. Přímo směřované dotazy našemu pověřenci a Úřadu pro ochranu osobních údajů nám 
v mnoha případech udělaly jasno. Mezitím se v rozmezí pěti měsíců (říjen 2017 – březen 2018) narodili 
čtyři noví občánci.  

    Jelikož pozvání na slavnostní uvítání na pátek 20. dubna 2018 přijaly nejen maminky, ale i dva 
tatínkové a dokonce i tři sourozenci, byla nás v obřadní síni obecního úřadu pěkná kupa. U občerstvení, 
které pro příchozí připravil úřad, bylo tudíž stále o čem povídat.  
            Jako první se ve středu 11. října 2017 v kadaňské nemocnici narodil rodičům Lucii a Tomáši 
Polákovým  syn  Lukáš.  Měřil  51 cm  a vážil  3780 g.  Není to  tak dávno, když  jsme  stejným  rodičům  
slavnostně vítali dceru Natalii a už je na světě i bráška. Rodiče stihli před narozením syna ještě svatbu, 
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a sjednotili tak svá příjmení. 
 Druhá spatřila světlo světa taktéž v kadaňské nemocnici malá slečna Anna Neubergová. Bylo to 
taktéž ve středu a to 3. ledna 2018. Při narození měřila 53 cm a vážila rovné čtyři kilogramy. Maminka 
Tereza a tatínek Jan se do obce přistěhovali těsně po narození své dcery a i v jejich případě se Anička 
do rodiny narodila jako druhá v pořadí.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            Ještě v měsíci lednu zaznamenala obec další přírůstek, a to když se tentokrát v Chomutově 
v sobotu dvacátého narodila Julie Nudčenková. Na miminko doma již netrpělivě čekala její sestřička 
Leonka, která měla od samého počátku ve výběru jména svého sourozence jasno. Rodičům nezbylo nic 
jiného než s jejím rozhodnutím souhlasit. Julinka měla po narození 51 cm a 3100 g.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

          Jako poslední v prvním čtvrtletí letošního roku přišel na svět Filip Meinl. Narodil se opět 
v Chomutově, v sobotu 10. března 2018. (Poznámka: V minulém vydání zpravodaje č. 2/2018 jsme 
omylem v sekci Společenská kronika uvedli měsíc únor.) Porodní míry měl 51 cm a 2800 g. Rodiče Libor 
Meinl a Pavla Kudláčková společně vychovávají již dceru Terezku, takže i v tomto případě přibylo do 
rodiny již druhé miminko. 
 

Maminka Pavla nám tak trošku udělala čáru přes rozpočet. Byla totiž zastupující obecní 
pracovnicí na přepážce místní pobočky pošty Partner za paní Votíkovou Kateřinu, která je v současné 
době na rodičovské dovolené a která nastoupí na své místo opět v lednu 2019. Na konci minulého roku 
jsme tudíž museli narychlo za ni hledat náhradu v osobě paní Andrey Dolejškové. Ta však s novým 
rokem nastoupí taktéž na mateřskou.   

-  vň 
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 Zahájení akcí z letošního plánu prací 
 

 

          Do letošního plánu prací byly zahrnuty tyto akce: Vybudování parkovacích stání v ul. SNP 
v Droužkovicích u kulturního domu, Výstavba kolumbária a úprava zpevněných ploch na místním 
hřbitově, obnova kulturní památky kaple Panny Marie a restaurování kulturní památky – Sloupu se 
sousoším Nejsvětější trojice u čp. 26.  
 V prvních dvou případech jsme na dodavatele stavby vyhlásili výběrové řízení k veřejné zakázce 
malého rozsahu. Na každou akci byly osloveny vždy tři firmy. Termín odevzdání nabídek byl do 27. 
června 2018 do 10:00 h.  
 Vítězem na dodavatele stavby: Vybudování parkovacích stání v ul. SNP v Droužkovicích u 
kulturního domu se stala firma Výškové stavební práce, s.r.o. Chomutov. Termín dodání byl smlouvou 
stanoven na 15. 10. 2018. Ten byl však dodatkem č. 1 posunut na 30. 11. 2018. Důvodem byly 
komplikace při shánění potřebného materiálu na stavbu. 
 Dodavatelem stavby Kolumbárium a úprava zpevněných ploch na místním hřbitově se stala firma 
I. vodárenská společnost Chomutov, s.r.o. V tomto případě byl termín dodání určen i splněn do 30. 9. 
2018. Práce na hřbitově se opravdu velmi povedly. Změnil se doslova i jeho celkový vzhled. A to si 
nemyslíme jen my. Na úpravu reagovalo velké množství místních občanů i přespolních návštěvníků 
pohřebiště. Ve všech případech se jednalo o kladné ohlasy.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            Výběr dodavatele na obnovu kulturní památky kaple Panny Marie a restaurování kulturní 
památky – Sloupu se sousoším Nejsvětější trojice u čp. 26 byl komplikovaný malým množstvím 
specializovaných firem na tento druh práce. Prací se nakonec ujala vybraná firma ARCHKASO, s.r.o. 
z Kolína zastoupená jednatelem společnosti akademickým sochařem a restaurátorem Jaroslavem 
Jelínkem. V obou případech byl termín dokončení stanoven na 30. 11. 2018. Obnova kulturních 
památek byla ihned zahájena. Sloup byl odvezen k restaurování v pondělí 2. července. Nejvíce jsme 
však spěchali s obnovou kaple Panny Marie, na níž jsme získali od Ústeckého kraje dotaci ve výši 
170.000,-- Kč.                                                                                                                                                        -  vň 

 

 
 

 Soutěž „O nejkrásnější květinovou výzdobu oken, balkónů, zahrádek či  
 předzahrádek“ 
 

 

            V letošním roce jsme se po roce opět vrátili k hodnocení květinové výzdoby. Dospěli jsme 
k názoru,  že občany,  kteří se  zapojují  do zkrášlování  naší obce, je třeba ocenit a tím také motivovat. 
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            Letošní rok byl o to těžší, že v něm panovala opravdu tropická vedra. Po důkladné prohlídce a 
zdokumentování jsme letos vybrali šest výherců. Všichni vybraní získali poukaz v hodnotě 500,-- Kč na 
nákup čehokoliv v Zahradním centru Martina Škuty v Údlicích.  
 

Výherci se stali: 
Manželé Brotánkovi – ulice Větrná, manželé Spilkovi – ulice J. Švermy, manželé Rozhonovi – ulice SNP, 
manželé Bartákovi a Kühnovi – ulice Rudé Armády, manželé Machovičovi – ulice Rudé Armády a 
manželé Valešovi – ulice Větrná.                                                                                                                       -  vň 

 

 
 

Oprava plotu před volnočasovým centrem 
 

 

            Díky dotaci, kterou získal spolek SETKÁVÁNÍ – ŽIVÝ VENKOV, který má sídlo v budově 
volnočasového centra (bývalé škole), jsme se konečně pustili do opravy plotu před tímto objektem. 
Toto zájmové sdružení podalo před nedávnem projekt, jehož součástí byla mimo jiné oprava dřevěných 
dílů oplocení. Jednalo se o grant společnosti T-Mobile s názvem „Mluvme spolu“, administrátorem byla 
Nadace VIA. Do opravy plotu, jejíž majitelem je obec, jsme se přemlouvali již dlouho, teď však nastala 
příhodná doba i okamžik.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

            Do prací se začátkem září pustila místní firma I. vodárenská společnost Chomutov, s.r.o. 
Původně jsme si představovali opravu jednodušeji. Avšak jak už to bývá, když se opravují letité stavby 
a budovy, tak vždycky se najde nějaká komplikace. Zjistili jsme, že plot nemá vůbec žádné základy a to 
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na čem dosud stál je komplikovaně propleteno kořeny přítomných stromů - jírovců. A tak nezbývalo 
nic jiného než všechno zbourat, odstranit, základy vykopat a zalít betonem. Na nich se pak 
z jednotlivých dílů sestavila stavba nová. Při rekonstrukci jsme mysleli i na posezení u místního 
obchodu a vrátka vedoucí do zahrady bývalé školy. Setkávání – Živý venkov pak ještě prostory „u 
potravin“ vybavil stolem s lavičkami, Spolek pořídil k hlavnímu vchodu také dřevěnou lavičku a 
betonové květináče, které budou na jaře příštího roku osázeny. Za plotem se na místo vykácených 
šeříků chystáme zasázet v tomto období ještě kvetoucí keře. Nyní je střed naší obce zase o trošku 
krásnější a útulnější.                                                                                                                                             – vň 
 

 

 Kultura  
 

 Úvodní slovo do kultury 
 

 

Práce pro veřejnosti potažmo pro lidi je velmi nevděčná činnost. Říká se, že není na světě člověk 

ten, aby se zavděčil lidem všem a pohled člověčí na jednu věc je velice složitý. Zatímco jeden tu samou 

skutečnost vychvaluje do nebe, druhý je naopak zklamaný a kritizuje jí. Kdo si to nevyzkoušel, ten 

nepochopí.  A naopak ten, kdo pro lidi pracuje a organizuje pro ně zábavu nebo se stará o jejich 

informovanost, ví o čem je řeč. Před dvaceti lety jsem se v dobré víře ujala psaní a vydávání zpravodaje. 

Neobjektivně a nestraně jsem chtěla informovat o tom, co se v obci děje, aby i ti, kteří nemají čas na 

společenský život, věděli, že  u nás to pořád žije. Nyní mi už dochází síly a marně hledám nějakou posilu. 

Samozřejmě vždycky se najde někdo, kdo ví dobře, jak by se to či ono mělo dělat, ale to je 

vždycky na úrovni teorie. Praxe je úplně někde jinde. Shánět podklady pro články do obecního 

zpravodaje není jednoduchá věc. Akce se musíte zúčastnit, abyste si mohli udělat svůj vlastní názor a 

vypozorovat reakce okolí. Problém nastane tehdy, když se nemůžete z jakýchkoliv důvodů osobně 

dostavit. A tak se stalo, že jsem v minulém vydání zpravodaje napsala o pomasopustní veselici. V článku 

jsem se snažila kritizovat skutečnost, že ačkoliv se jedna skupinka lidí snaží něco pro veřejnost udělat, 

druhá tuto akci bojkotuje. Článek však vyvolal velké rozporuplné reakce a na mou hlavu se snesla 

neskutečná vlna kritiky. Zvláště těch, kteří se zábavy zúčastnili, náramně si ji pochvalovali a užili si ji. 

Bohužel jsem se očekávané zpětné vazby dočkala pozdě, a to se odrazilo i na článku a na celém pohledu 

na akci. Musím podotknout, že na konci každého vydání zpravodaje je uvedena uzávěrka dalšího čísla 

a já většinou marně čekám na to, že tentokrát se někdo ozve a něco napíše. Podklady bez vyzvání ale 

dostávám velmi sporadicky a většinou je od organizátorů doslova tahám několik týdnů. A to se děje i u 

akcí, které obec finančně podpoří. Zde by mělo být předání informací, podkladů a fotografií bez diskuze 

úplnou samozřejmostí. 

Ale abych se vrátila k samotné akci Pomasopustní veselice. Není divu, že člověk sklouzává 

k pesimismu. Naše masopusty byly vždycky veselé, vtipné, zábavné a vyhlášené. Průvodu se 

zúčastňovala pokaždé velká spousta občanů, a to především na straně bavící se. Bohužel většina 

z těchto lidí přešla na stranu bavenou, anebo se úplně vytratila ze společenského života. Když se lidé 

dokáží sami bavit, těšit se a radovat je všechno jednodušší. Horší je to, když pořád od vás někdo 

očekává něco lepšího, úžasnějšího a zábavnějšího. To vážně bere energii! Proto jsme se v posledních 

čtyřech letech soustředili jen na to, udělat alespoň večerní zábavu nějak výjimečnou. Jenže tentokrát 

to nevyšlo. Objednali jsme jen kapelu a připravili vstupenky. Všechno to, čím byla tato zábava vždy 

výjimečná, jsme neudělali. Neobjednali jsme zábavný program, nepřipravili soutěže pro pobavení 

návštěvníků a neudělali jsme tradiční bohatou tombolu. A to z důvodu, že od nás z úřadu nebyl nikdo, 

kdo by zábavný večer reguloval a řídil. Mým přáním bylo celou akci zrušit, ale nakonec jsme tuto 

nelichotivou  práci  a  zodpovědnost  přehodili   na  bedra  nájemce  kulturního   domu  pana  Bujdáka  
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  Vlastimila. Takto „osekaná“ zábava nebyla ale  jeho dílem, ale naším. Možná to z článku vyplynulo, že  

nový organizátor nevěnoval akci dostatečnou pozornost, že se na ní doslova vykašlal, a proto přišlo tak 

málo lidí. Ale tak to v žádném případě nebylo myšleno. Naopak výzdoba sálu a připravené zabíjačkové 

pochoutky, o které se postaral, to všechno mělo účastníky přilákat. Sama vím z vlastní zkušenosti, že 

nezáleží na tom, kolik času a úsilí organizované akci věnujete, popřípadě kolik finančních prostředků 

do ní investujete, počet účastníků prostě neovlivníte. To, že akce se zúčastnila přibližně osmdesátka 

návštěvníků, jsem se dozvěděla až po vydání zpravodaje č. 2/2018. A taky to, že všichni odcházeli 

spokojení. A ještě, že účastníci byli jedna velká parta, která se bavila až do ranních hodin a že 

občerstvení bylo vynikající a všem moc chutnalo. A tak to má být. 

Na konec bych opět chtěla apelovat na všechny organizátory obecních akcí. Vím, že čas 

neskutečně letí a není ho nazbyt, ale najděte si vždy byť jen opravdu malou chvilku a napište nám 

(třeba jen v bodech) o svém počinu. Bude tak zachovaná objektivita, názor na akci nebude jen 

jednostranný a informovaností občanů se nám možná podaří přilákat notorické pecivály. 
Renata Vaňousová 

 

 

 
 

  Zájezdy do divadel 
 

 

           Kulturní kalendář druhého čtvrtletí byl doslova nabitý plánovanými zájezdy do divadel. Bylo 
třeba vyčerpat zakoupené slevy na vstupenky, díky nimž zájemci o kulturu ušetřili celých padesát 
procent z původní ceny. Od měsíce dubna do června 2018 bylo připraveno celkem pět výletů do Prahy 
do divadel.  
 V dubnu jsme si za kulturou vyjeli hned dvakrát a oba zájezdy byly na muzikál.  Poprvé to bylo 
v pátek 6. dubna 2018 do Divadla Studio dva, nacházejícím se v pasáži Fénix na Václavském náměstí. 
 Na programu byla divadelní adaptace legendárního hudebního filmu, který si zamilovali diváci již 
několika generací, a to Šíleně smutná princezna. Příběh prince a princezny ze sousedních zemí, kteří 
mají na přání svých otců a jejich rádců uzavřít sňatek, ale rozhodnou se sami si vybrat partnera, nás 
opět nadchnul. Jelikož bylo toto představení doporučeno i pro děti od sedmi let, byly mezi přihlášenými 
účastníky i ony. Avšak i dospělákům se toto divadelní zpracování filmu velmi líbilo. V hlavních rolích se 
nám představili vítězové druhé a čtvrté řady televizní soutěže Tvoje tvář má známý hlas Jan Cina a 
Berenika Kohoutová. Dále hráli: Jan Kraus, Daniela Kolářová, Roman Štabrňák, Ladislav Frej, Oldřich 
Navrátil a další. Zájezdu se zúčastnilo 30 zájemců a vstupenky pro dvě osoby vyšly na 701,-- Kč.  
 Podruhé jsme Prahu navštívili v měsíci dubnu ve čtvrtek dvacátého šestého. Tentokrát to bylo 
do Hudebního divadla Karlín. Konečně se nám podařilo sehnat vstupenky na stále obsazený muzikál 
Carmen, v níž hlavní roli hraje a zpívá výhradně jen Lucie Bílá bez alternace, avšak s umístěním jsme 
moc spokojeni nebyli. Cena nebyla sice vysoká (305,-- Kč pro dvě osoby), zato my jsme seděli až na 
bočním prvním balkóně. Jednak to bylo velmi nepříjemné pro ty, co trpí závratí, navíc jsme neviděli 
celé jeviště, takže co se děje na protilehlé straně jsme si mohli pouze domýšlet. Špatný dojem 
z usazením však okamžitě smazal muzikál samotný. Dějová linka rozdělila přestavení na dvě poloviny, 
z nichž každá část měla své finále. U první půlky sborové. Druhá část byla až excelentní. Ohromná show 
plná barevných světel, akrobatických a eskamotérských dovedností a hromadných čísel. Živí lvi, had, 
variabilita kulis, dokonce i s vodní plochou… to všechno až oči přecházely. Radost, smutek…, písně, 
které vám vstoupí do hlavy a vy už se jich nezbavíte, to všechno se v nás mísilo… Jedním slovem řečeno: 
Nádhera! Jen škoda, že zájem o zájezd projevilo jen dvacet čtyři přihlášených. Ten, kdo si nechal ujít 
Carmen, udělal určitě velkou chybu. V muzikálu se nám vedle excelentní Lucie Bílé dále představili: 
Dasha, Tomáš Löbl, Václav Noid Bárta, Pavla Břínková, Athina Langoská, Lukáš Kumpricht a Jiří Korn. 
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            Následující měsíc květen nás opět čekaly dvě návštěvy stověžaté matičky Prahy. Vůbec poprvé 
jsme se podívali v sobotu 12. května 2018 do Branického divadla na komedii Na správné adrese, aneb 
holky z inzerátu. Odjezd z obce byl již v 15.30 hodin. Představení začínalo o hodinu dříve, než je všude 
obvyklé, a to v 18 hodin. Ač jsme cestovali „malým“ autobusem, přesto byly s dopravou potíže. Kolem 
divadla jsou úzké uličky, průjezd komplikoval zásah hasičů a zaparkovat byl velký problém. K divadlu 
jsme nakonec dorazili v pět hodin odpoledne a ještě  hodinku měli čas na to, dojít si na kafíčko, večeři  
nebo dvojku vína. Představení bylo vtipné, už od samého začátku zábava, legrace, odvaz a odpočinek. 
Čtyři ženy žijící na jedné adrese si všechny současně podají inzerát, aniž by o tom navzájem věděly. 
Jedna hledala malířského modela Spartakuse, druhá žáka pro výuku na klavír. Majitelka pokojů zase 
nového nájemce pro celý byt a poslední, její asistentka muže pro sexuální hrátky. Jenže každá se setká 
s jiným mužem, než očekávala a všechno se šíleně zamotá. Hráli: Uršula Kluková, Kristýna Podzimková, 
Patricie Solaříková, Karolína Hlaváčková, Vladimír Senič a další. Opět nás překvapil malý zájem – pouze 
21 přihlášených. Možná proto, že byla sobota a lidé se snaží o víkendu dohnat to, co nestíhají 
v pracovním týdnu. Z nás, kteří jsme se zúčastnili, určitě výletu nikdo nelitoval. Navíc bonusem bylo 
velmi krásné počasí.  
 

   Další květnový výlet za kulturou se uskutečnil v neděli dvacátého. To jsme opět navštívili 
Divadlo Studio dva na „Václaváku“. Autor divadelní hry a režisér Patrik Hartl napsal svoje dílko 
s názvem Vysavač opět jen pro jednoho herce – One man show. V hlavní roli zamilovaného uklízeče 
v obchodním centru se nám představil Bohumil Klepl. Ten byl ve hře opět excelentní. Během 
představení jsme se dozvěděli, že jeho milovanou je pět a dvacetiletá doplňovačka zboží, jezdící na 
kolečkových bruslích, pro jejíž lásku by udělal cokoliv na světě. Na jejího albánského přítele zavolá 
policii, že coby terorista nastražil v obchodním domě bombu. Poté je vedoucí Jarunou vyhozen z práce 
a odklízí venku v zimě sníh. Při své činnosti používá vysavač, který je jeho velkou úchylkou. Aby si vyčistil 
doma mozek, tak někdy po práci nejméně hodinku vysává. A aby bylo co, tak si na koberci uměle vytváří 
nepořádek z lupínků a zrnkové kávy.  
 

 Ve čtvrtek dne čtrnáctého června jsme ve druhém čtvrtletí letošního roku vyjeli za kulturou 
naposledy. Jelo se do Divadla U Hasičů v Praze na komedii Když kočky nejsou doma. Na toto 
představení bylo k dispozici dvacet čtyři vstupenky za cenu 205,-- Kč pro jednu osobu. Z tohoto důvodu 
jsme objednali pouze malý autobus dopravce Dušana Heráka z Údlic, díky čemuž jsme se přepravili do 
těsné blízkosti divadla a nemuseli jsme jako tradičně cestovat metrem. V divadelní hře si zahrálo 
celkem šest herců: R. Štolpa, H. Sršňová, J. Galinová, L. Vaculík, D Révaiová a K. Lišková. Hlavními 
postavami byly dvě sestry. Etel bohatá, direktivní,  oprávněně žárlivá a frigidní se sexuálně výkonným 
manželem. Na druhé straně manžílek domácí, televizní povaleč bez sexuálních tužeb s věčně chtivou 
manželkou. Když se jejich drahé polovičky a zároveň sestry domluví na společné dovolené, ale kvůli 
stávce na letišti neodletí, v bytě je čeká nemilé překvapení. Dvě mladé dámy! A pánové mají co 
vysvětlovat. 

 -  vň 
 

 
 

  Maškarní show 
 

 

            Letošní dětská karnevalová show se uskutečnila hned první dubnovou sobotu sedmého. V sále 
kulturního domu se sešlo přibližně pětatřicet dětiček, avšak při bližším rozboru jsme zjistili, že jen pět 
jich je místních. Ostatní robátka s doprovodem byla přespolní. Což nás opět donutilo k zamyšlení, zda 
se organizování takovéto akce vůbec vyplatí a má smysl. A přitom si nemyslíme, že by obec měla málo 
dětí do deseti let. Podle novoroční statistiky je v obci jen třicet jedna občánků ve věku do pěti roků.  
Možná  je to v rodičích nebo je to uspěchanou dobou, faktem je, že zájem místních občanů o tuto akci  
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je rok od roku menší a menší. Také příprava kostýmů pro děti je stále více a více ošizenější. Dneska už 
si můžete všechno prakticky koupit v obchodě a je to bez práce. Přesto se i tentokrát našly masky, které 
byly pěkné, nápadité, zajímavé a ručně vyrobené. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Součástí zábavného odpoledne bylo vystoupení seskupení s názvem Myš a Maš, které mělo 
tímto u nás premiéru. Představení začalo v šestnáct hodin. Šedesát minut písniček, tancování a soutěží 
bylo doplněno formováním balónků. Do nej desítky se dostaly tyto masky: ježek, vánoční stromeček, 
dáma na klíček, pan Šnek, včelka, šašek, pampeliška, kovbojka, srnka a zdravotní sestra. Neurčovalo se 
však žádné pořadí. Takto vybraná desítka byla rozdělena na mladší dětičky, které dostaly sladkost a 
plyšovou hračku a starší výherce, kteří k dobrotě dostali společenskou hru. Ty děti v maskách, které 
nebyly vybrány, obdržely sladkou cenu útěchy.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Pro všechny byla také připravena bohatá tombola, která zůstala z loňského roku z neusku-
tečněné akce s názvem Mikulášská nadílka. Složená byla ze sto deseti cen.  

             -  vň 
 

 
 

  18. Droužkovický slet čarodějnic 
 

 

            Předpověď počasí na pondělí 30. dubna, kdy se uskutečnil osmnáctý Droužkovický slet 
čarodějnic, nebyla vůbec příznivá. V předchozích dnech bylo sice velmi pěkně, ale na Filipojakubskou 
noc mělo  být  zataženo  a deštivo.  Naštěstí  se předpověď  až  tak dobře  nepodařila.  Bylo  polojasno  
 

 

 Kultura  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



17. 

 Kultura  
 

 

s ideálními jednadvaceti stupni Celsia. Jediné, co nás trápilo byl velmi silný nárazový vítr. Ten přinášel 
neskutečná oblaka pylu. Pro létání na košťatech byl tudíž vyhlášen vysoký stupeň nebezpečí. 
 

 Ve tři hodiny, kdy byla na místním koupališti zahájena registrace strašidelných bytostí, se ale 
prudký vítr uklidnil. Během hodiny, která byla na zápis do soutěže vyhrazena, se do čtyř věkových 
kategorií přihlásilo celkem 53 čarodějnic, kouzelníků a mágů. Bohužel jak už bývá poslední dobou 
zvykem, většina z nich byla přespolních. Kvůli malému počtu pomocníků, se kterým se v posledních 
dvou letech potýkáme, jsme přistoupili také ke změně hlavního bodu programu. Po hromadném focení 
nepřišly na řadu speciální soutěže za sladké odměny, nýbrž interaktivní představení s názvem 
Čarodějnická show. Vystoupení s písničkami, soutěžemi a tematickými otázkami zajímalo však jen 
polovinu přítomných dětí. Druhá část běhala po areálu koupaliště a dováděla.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 

         

            Po představení bylo na programu vyhlášení vítězů soutěže Miss – iss čarodějnice ve všech 
věkových kategorií, dále Miss Sympatije a soutěže „O nejkrásnější koště či samolet“. 
 

Kategorie I. – věk 100 – 105 let                                    Kategorie II. – věk 106 – 110 let 
 

1. Neuberg Daniel – Migel                                              1. Rath Alexandr - Alexo 
2. Dresslerová Eliška – Eldína                                         2. Vraná Krystýna - Dagmara 
3. Minčáková Dora – Doronela                                      3. Hájková Kateřina – Katorůza Větrná 
4. Hanzlíková V. – Haťa Matla                                        4. Národová Kateřina - Kačura 
5. Milasevičová Jana – Janinka                                       5. Šulcová Vendula - Vendulajda 
6. Tiezlová Kristýna – Belzína                                         6. Hánová Viola - Patrísa 
7. Kamišová Sabina – Sabinka                                         7. Košnarová Markéta – Abraxaska Košnar 
8. Veselá Ema – Emií                                                       8. Purchartová Nikola - Zloduše 
9. Dvořák Tomáš – Abraxas Dvorský                            9. Vaňousová Ellen - Elenora 
10. Votíková Rozálie – Rozmarýna Rozverná             10. Minčáková Stela – Stelera 
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Kategorie – věk 111 – 117 let                                       Kategorie – věk 118 a více let 
 

1. Vraná Karolína – Ropušnice                                      1. Kocúmová Dominika – Rohatice 
2. Braunová Klára – Grizelda                                         2. Národová Eva – Evzelína Smetáčková 
3. Majchnerová Adéla – Dakarie                                  3. Dresslerová Michaela – Černota 
4. – 5. Šulcová Štěpánka a Kufová Adéla  
            – siamská dvojčata Štěpa a Adla 
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Cenu Miss Sympatije obdržela Majchnerová Eliška – Sylvánie. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Po předání cen všem vítězům přišlo na řadu losování výher z velké čarodějnické tomboly. Bylo 
jich celkem 111. Ceny byly rozličné. Dekorace, svíčky, kouzelné moky, dobrůtky, hračky, lampy, 
roztodivné domácí potřeby, součásti garderóby. Hlavní cenou bylo ocelové ohniště.  
 Závěr patřil upálení čarodějnice pod dohledem členů našeho sboru dobrovolných hasičů. Na 
vzniklém ohništi si pak návštěvníci mohli upéct donesené buřtíky.                                                           -  vň 

 

 

 
 

  Velké oslavy MDD 
 

 

            Letošní oslavy Mezinárodního dne dětí jsme opět pojali ve stylu „Přijela k nám pouť“ a 
uskutečnily se v sobotu dne 2. června 2018 od 12:00 do 17:00 hodin. Dějiště této události jsme museli 
operativně přesunout kvůli fotbalovému zápasu na místní koupaliště a jak se později ukázalo, byla to 
velmi dobrá volba. Prostředí se účastníkům velmi líbilo a pochvalovali si ho. Stíny stromů, více místa 
k posezení, přehled o veškerém konání a o tom, kde všude se děti pohybují, to vše bylo příjemnou 
změnou. I počasí se náramně vydařilo, i když v týdnu řádily bouřky s přívalovými dešti a kroupami.  
 Atrakce se dětem líbily, i když většina z nich byla spíše pro ty menší. Ty větší si sice zpočátku 
stěžovaly, že pro ně už to není, přesto se nakonec do řádění taktéž zapojily. K dispozici bylo nafukovací 
aktivní  centrum,  Opičí  dráha,  řetízkový  kolotoč,  dětský  mobilní  koutek,  elektrotraktory,  tetování  
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sprejem a cukrová vata formou cateringu. Pět hodin zábavy bylo i pro některé děťátka málo. Později 
se u jednotlivých atrakcí tvořily dokonce i fronty, ale to k tomu bohužel patří.                                       -  vň 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

Fesťáček u vody 
 

 

            Letošní 19. ročník hudební akce s názvem Fesťáček u vody se uskutečnil v sobotu dne 21. 
července od 13:00 hodin v areálu místního koupaliště. Pořadatelem akce byl místní písničkář Jindra 
Kejak. Poprvé v celé historii konání tohoto hudebního festivalu se naše obec tentokrát stala i 
spolupořadatelem nikoliv jen přispěvatelem.  
 Moderátorem akce byl „sporťák“ Radek Šilhan. Na pódiu se postupně vystřídali: Adéla 
Radimcová, Stráníci, Pavlína Jíšová a Šany, Milan Pitkin, František Nedvěd mladší, 4. cenová, Semtex, 
U Style, Úlet. Nesměl chybět samozřejmě ani samotný Jindra Kejak.  
 Počasí se opravdu vydařilo, díky čemuž dorazilo i velké množství návštěvníků. Po hudební 
produkci jednotlivých písničkářů a skupin byla na programu večerní zábava s kapelou Úlet.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 Sport  
 

  Nohejbalový turnaj – Memoriál Vladislava Maška a Josefa Kašeho 
 

 

            Letošního  osmnáctého  ročníku nohejbalového turnaje se v sobotu 19. května zúčastnilo deset 
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mužstev. Ta byla rozdělena do dvou skupin.  
 

 Ve skupině A byli: SG Jirkov, Pepani, Hokejky, Domovina, Tygři Údlice. Ve skupině B zase: 
Maškovci, Dobříš, Bugi, Panteři a Březenec. V obou skupinách se hrálo systémem každý s každým. Vítěz 
postupoval do finále, druzí bojovali o 3. – 4. příčku. 
 

Výsledky skupiny A: 1. Pepani …………. 7 bodů      Výsledky skupiny B: 1.  Bugi ……………. 8 bodů 
                                     2. SG Jirkov …….. 5 bodů                                           2.  Panteři ……….. 6 bodů 
                                     3. Hokejky ………. 4 body                                          3. Maškovci ……..  3 body 
                                     4. Tygři Údlice … 3 body                                           4. Dobříš ………….. 2 body    
                                     5. Domovina …… 1 bod                                             5. Březenec ……… 1 bod 
 

Utkání o 3. – 4. místo: SG Jirkov x Panteři:  2 : 10, 10 : 6, 10 : 9 – 2 : 1 na sety 
Finále:                             Pepani     x Bugi:      10 : 3, 10 : 9              - 2 : 0 na sety 
 

 Sponzorem memoriálu byla obec Droužkovice. Občerstvení zajistil nájemce kulturního domu U 
Hřiště pan Vlastimil Bujdák. 
 

Konečné pořadí: 
1. Pepani                         -  Šefler Josef, Mikeska Radek, Švec Josef, 
2. Bugi                             - Huňady Jaroslav, Campr Milan, Mašl Michal, 
3. SG Jirkov                    - Vaněk Jan, Babka Luděk, Duga Martin, 
4. Panteři                        - Vajc Pavel, Pipek Martin, Ovský Roman. 
5. Hokejky 
6. Maškovci, 7. Tygři Údlice, 8. Dobříš, 9. Březenec, 10. Domovina                                                             -  ži 

 

 

 

 

 Droužkovický osmiboj 2018 
 

 

            O týden dříve než je obvyklé, už druhou srpnovou sobotu (11. 8. 2018) se uskutečnil na atletic- 
kém stadionu v Chomutově již třetí ročník Droužkovického osmiboje. Termínový posun (kolize 
s několika svatbami v okolí ☺), se trochu podepsal na počtu startujících, nicméně zase se oproti prvním 
dvěma ročníkům rozrostla kategorie žen. „Trochu nás mrzí, že na start nedorazili někteří přihlášení, 
někteří se odhlásili až v den konání závodů. Měli jsme pro všechny startovní čísla i medaile …“, 
posteskl si jeden z organizátorů Radek Šilhan.  
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            Nakonec se na start postavilo jedenáct mužů a čtyři ženy. Všichni dokončili, což je úctyhodné! 
Není divu, že každý si odnesl zlatou medaili za výhru ve své příslušné věkové kategorii. Poháry za první 
místa získali mezi ženami Markéta Šilhanová a mezi muži tradičně Marcel Urban, dále při své první 
účasti Dušan Prokeš a v novém rekordu mítinku Ondřej Vonaký. Ten ještě v rámci Droužkovického 
osmiboje za tři roky neprohrál a letos nasbíral 8113 bodů (100 m – 12,9/ dálka – 543 cm/ koule – 10,78 
m/ výška – 160 cm/ 300 m – 43,2/ disk – 28,97/ oštěp – 28,48 m/ 1500 m – 5:54:50)!!!  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

            Organizátoři děkují obci Droužkovice za finanční pomoc se zajištěním pohárů a medailí, 
tehdejšímu starostovi Milanu Živnému za účast a slavnostní odstartování závěrečné patnáctistovky. Již 
nyní je znám termín pro příští ročník, který se uskuteční 17. srpna 2019 a novinkou bude také kategorie 
dětí, které absolvují čtyřboj (sprint 60 m, dálka, hod míčkem a běh 300 m).                                 Radek Šilhan 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Poznámka: Pro osmiboj byly vyhlášeny tyto věkové kategorie: ženy (novinka pro rok 2018), muži do 
29ti let, 30 – 40 let, 41 a více let.  
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 13. Droužkovické vodní hrátky 
 

 

            Letošní 13. ročník sportovně – kulturní akce s názvem Droužkovické vodní hrátky se uskutečnil 
v sobotu 14. července 2018  kde  jinde než  v areálu  místního koupaliště. Bylo to o celý měsíc později, 
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než bývalo obvyklé, a to z důvodu, že v měsíci červnu jsme se většinou potýkali s nepřízní počasí.  
Museli jsme se rozhodnout, co je pro úspěch této akce důležitější. Zda modré nebe bez mráčků, 
sluníčko a letní teploty nebo problémy kvůli dovoleným s účastí. Nakonec bezpochyby zvítězilo počasí. 
I když u něj člověk nikdy neví. Vždyť se přeci konal třináctý ročník! 
 

 Původně bylo na tuto akci přihlášeno pět týmů, avšak nakonec se do soutěžní listiny zapsala čtyři 
družstva, která od nás získala pro lepší identifikaci barevná trička s logem akce. 
Tyrkysoví – Zvířata, Oranžoví – Hokejky, Modří – Spořice, Červení – All Star. 
             
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            Spolek D.N.O., který je každoročně autorem a spoluorganizátorem Droužkovických vodních 
hrátek, si připravil pro zúčastněné celkem pět soutěží. Ty měly název: Řidič, Vorař, Zedník, Zámečník a 
Instalatér.  
 

 Každá jednotlivá hra byla zahájena přibližně v hodinu celou a vždy se jí zúčastnilo pět členů 
z každého mužstva. Do výsledkové tabule se pak zapisoval součet jejich jednotlivých časů.  Mezi 
jednotlivými soutěžemi byly pro návštěvníky, zejména pro děti, připraveny zajímavé nafukovací 
atrakce, westernová střílečka či malování na obličej a třpytivé tetování. Pro příchozí byly připraveny 
také neobvyklé kulturní vložky. Dvakrát se o zábavu postaralo se svou bubenickou show seskupení 
s názvem Drum band. Jedna přestávka patřila cvičení na hrazdách neboli street hard workout. Při 
některých vystoupeních byli přibráni k účasti i pomocníci z řad přihlížejících diváků.  
 

            Jako  první  byla  ve třináct  hodin  odstartována  soutěž s názvem Řidič.  Zúčastnění hráči měli  
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v této hře za úkol v co nejlepším čase projet na speciálním plavidle celou trať. Po obeplutí zadní bójky 
následoval návrat do prostoru startu, kde museli jednotliví „řidiči“ zacouvat s plavidlem do připravené 
garáže, kde nastala výměna. Bójka se musela obeplout bez doteku. Za každý nepovolený kontakt byla 
započítána penalizace deset vteřin.  
 

            Vorař, tak se jmenovala v pořadí druhá disciplína. Start byl z vody a každý zúčastněný hráč musel 
svůj vor převézt připravenou tratí bez pádu. Spadl-li hráč do vody, musel se vyškrábat zpět na desku a 
pak teprve pokračovat dál. Vor se ovládal pouze ve stoje.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
             
 
 
 

            Název třetího soutěžního klání byl Zedník. Hráči museli postupně nasednout na kruh a vzít 
s sebou jednu cihlu (pneumatiku), kterou posléze umístili na připravený základ domu. Pneumatiky se 
tak vrstvily jedna na druhou. Nejhorší to měl samozřejmě poslední soutěžící. Hra skončila, až když byly 
všechny pomyslné cihly na sobě a poslední hráč v cíli.  
 Jako čtvrtá přišla na řadu soutěž s názvem Zámečník. Cesta začínala na břehu, kde si každý 
soutěžící vybral klíč a v pneumatice plul ke stojanu se zámky. Po odemčení svého visacího zámku se 
pak musel vrátit do prostoru startu, kde se hráči vyměnili. Poslední hráč pak musel do cíle dopravit 
uvolněny velký symbol klíče.  
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
            Asi nejtěžší disciplínou byla poslední vodní hra s názvem Instalatér . Zde nebyla důležitá ani tak 
síla a vytrvalost jako zručnost a šikovnost. Všichni hráči měli za úkol obeplout vytyčenou trať a následně 
sestavit v jeden celek odpadní trubky. Vzniklým trativodem pak museli naplnit vodou připravený kýbl. 
Hra byla ukončena, až když byla nádoba naplněna po okraj.  
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            Poslední vodní soutěž byla ukončena před šestou hodinou večerní. Následovaly poslední zápisy 
do výsledkové tabule, sčítání bodů a určení pořadí. Následovalo vyhlášení vítězů. 
Konečné pořadí: 
1. All Star – 19 bodů (11 minut 19s, 10 minut 38s, 10 minut 7s, 7 minut 59 s, 5 minut 1s), 
2. Hokejky – 16 bodů (11 minut 27s, 12 minut 10s, 8 minut 47s, 8 minut 57s, 5 minut 43s), 
3. Spořice – 13 bodů (12 minut 6s, 23 minut 41s, 8 minut 53s, 8 minut 46s, 4 minuty 25s), 
4. Zvířata – 11 bodů (11 minut, 53s, 20 minut 35s, 13 minut 7s, 8 minut 42s, 5 minut 54s).  
 Každý tým získal pohár a tašku plnou dobrot.                                                                                                                               - vň 
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 10. sportovní den s koňmi 
 

 

            Jako  každý  rok  přinášíme  čtenářům  krátké  ohlédnutí za letošním Sportovním dnem s koňmi  
v Droužkovicích, který se konal 1. září 2018. Děti se tak mohly rozloučit s prázdninami a všichni se po 
roce setkat s místními i s přespolními. Ač se to zdá být neuvěřitelné, tak letošní ročník byl již desátým. 
Matně a nostalgicky vzpomínáme, když jsme pořádali ten první, ve kterém byla veškerá výbava 
zahradní gril a magnetofon. Kdo by si pomyslel, že to dotáhneme tak daleko, že se do Droužkovic sjede 
na 60 závodních dvojic.  
            V letošním roce nám počasí moc nepřálo, ale přesto všichni přihlášení dorazili a Sportovní den 
mohl být zahájen. Zápolit se začalo v 10:00 hodin a to soutěžemi pro děti. Protože účast dětí je veliká, 
den jsme rozdělili na dvě části: „pro děti“ a „pro dospělé“. Po poledni se začali chystat dospělí jezdci 
na westernové a skokově soutěže. Celý den byl zakončen skokovou soutěží ve výšce 90 cm.  
            Děkujeme všem divákům za to, že vždycky dorazí sledovat tuto sportovní akci, všem pomoc-
níkům, že s námi drží za jeden provaz, závodníkům, bez kterých by to nešlo a v neposlední řadě všem 
sponzorům za krásné ceny. 
          Budeme rádi, když nás přijdete podpořit i v dalších ročnících. A jak my „koňáci“ říkáme AŤ VÁM 
(v tomto případě NÁM) KONĚ JDOU! 
Díky sponzorům: 
Jana Horse - jezdecké potřeby Karlovy Vary, Kamír & Co s.r.o., Obec Droužkovice, Stáj Droužkovice, 
Řeznictví Štraus, Štefan Řečinský Droužkovice, Bowling a Restaurace "U Camprů" Droužkovice. 

Tereza  Neubergrová 
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 Studijní cesty pro zástupce místní samosprávy 
 

 

            I v letošním roce dostal náš pan starosta Milan Živný dvě pozvání na studijní cestu. Jednu 
odbornou exkurzi do Itálie uspořádala Skupina ČEZ ve dnech 22. – 25. dubna 2018 a té se zúčastnil 
sám. Na druhou už si vzal coby partnera místostarostu Luďka Nesládka. Ta se ukutečnila ve dnech 21. 
– 25. května 2018 a měla název: Ženevské instituce OSN a udržitelná energetika pro Evropu a svět. 
Pořadatelem exkurze byly Severočeské doly, a.s. 
 

Odborná exkurze Itálie – Skupina ČEZ 
 

 V neděli 22. dubna 2018 byl naplánován v dopoledních hodinách odjezd autokarem na letiště 
Václava Havla do Prahy a odtud dle letového řádu odlet do Říma. Následovalo ubytování v hotelu, 
večeře a nocleh.  
 Druhý den, v pondělí 23. dubna 2018 byla zorganizována prohlídka samotného Říma. Nejprve 
byla na programu krátká zastávka na Náměstí sv. Petra ve Vatikánu, poté přejezd na pěší prohlídku 
barokního Říma – Španělské schody, Fontana di Trevi, Piazza Navona a slavný Pantheon. Po obědě bylo 
na programu osobní volno a v 18:00 hodin odjezd do malebného místa Borgo di Tragliata, kde proběhl 
kurz vaření italských těstovin spojený s večeří. Následoval návrat do hotelu a nocleh. 
 

 Třetí den, v úterý 24. dubna 2018 po snídani byl naplánován odjezd do uhelné elektrárny 
Torrevaldaliga Nord v Civitavecchia (cca 80 km) a její prohlídka. Následoval přejezd do přímořského 
letoviska Santa Marinella a oběd v rybí restauraci. Po krátkém volnu u moře byl na programu přejezd 
na ambasádu ČR v Římě, kde proběhlo krátké přijetí.  
 

 Čtvrtý den po snídani se uskutečnila návštěva nejznámější historické památky Colossea. Poté už 
následoval jen transfer na letiště a odtud odlet do Prahy.  
 

 Pro zajímavost v Itálii je výroba elektrické energie zajištěna z velká části z neobnovitelných zdrojů 
(fosilní paliva jako zemní plyn, uhlí a ropa převážně dovezených ze zahraničí) a ze stále zvětšující se 
části obnovitelných zdrojů (vodní elektrárny, větrné parky, biomasy atp.) V Itálii nejsou zastoupeny 
žádné jaderné zdroje. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Studijní cesta Ženevské instituce OSN a udržitelná energetika pro Evropu a svět – SD, a.s. 

 
            Studijní cesta začala v pondělí 21. května 2018 ráno odjezdem z Bíliny, Mostu a Chomutova do 
Mnichova v Německu (400 km). Odpoledne bylo zaplněno návštěvou Německého muzea v Mnichově. 
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To vzniklo v roce 2003 a je největším německým přírodovědeckým a technickým muzeem. Jeho 
expozice seznamuje návštěvníky s vývojem hornického nářadí, důlních výztuží, čerpadel a klecí pro 
dopravu materiálu a personálu. Představuje historii hlubinné těžby uhlí, rud a soli. Po návštěvě muzea 
následovalo osobní volno v historickém centru Mnichova, večeře a ubytování v hotelu. 
 

 V úterý 22. května 2018 po snídani byl na programu dne přejezd do 650 km vzdáleného města 
Ženevy, kde proběhlo jen krátké seznámení s touto metropolí. Následoval sedmi-kilometrový přesun 
do vybraného hotelu ve Francii, kde byli účastníci ubytováni a strávili zde celkem tři noci. Po hektickém 
dni byl naplánován už jen odpočinek a večeře.  
 

 Středa s datem 23. května 2018 patřila jen Ženevě, kam se účastníci po snídani vrátili. Na 
programu byla dopolední návštěva expozic Evropské organizace pro jaderný výzkum CERN v Meyrinu. 
Zde proběhla návštěva dvou stálých expozic: Globus vědy a inovací a výstavy Mikrokosmos. Po obědě 
byla naplánována pěší procházka  kolem zahrady Paláce národů, vstup do návštěvnického centra 
UNECE a prohlídka Paláce národů. Zde sídlí a pracuje Evropská hospodářská komise OSN, jejíž důležitou 
součástí je Divize udržitelné energetiky. Po třetí hodině odpolední následoval přejezd na nábřeží 
Ženevského jezera, kde bylo poskytnuto osobní volno před projížďkou  výletní lodí po jezeře. Poté 
následoval návrat do hotelu a večeře.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
            Čtvrtý den studijní cesty dne 24. května měl opět nabitý program. Po snídani následoval odjezd 
do hlavního města kantonu Vaud do Olympijského muzea (65 km). Své hlavní sídlo zde má od roku 
1915 Mezinárodní olympijský výbor a řada mezinárodních federací různých sportů jako například lední 
hokej, volejbal, plavání a šerm. Expozice je zde rozdělena na tři hlavní části Olympijský svět (historie 
olympiád od starověkého Řecka), Olympijské hry (vývoj novodobých olympiád od roku 1894 se 
zajímavými artefakty včetně dresů a kompletní sbírkou pochodní) a Olympijský duch prostředí 
olympijské vesnice a tréninkového centra sportovců). Dále cesta pokračovala  do Gruyères (60 km) do 
proslulé výrobny sýra. Tato vesnice dala název i nejslavnějšímu švýcarskému sýru. Denně se tu vyrobí 
48 bochníků sýra, který pak dozrává šest až dvacet čtyři měsíců. Po obědě pokračoval program 
procházkou nejmalebnější švýcarskou vesnicí, která patří mezi vyhledávané turistické cíle. Kromě 
hradu ze 13. století a sýrárny  je tu také muzeum švýcarského výtvarníka H.R. Gigera, jehož životním 
dílem se stalo hollywoodské monstrum Vetřelec. Večer byl návrat do Ženevy. 
 

 Poslední den pobytu 25. května 2018 se v brzkých ranních hodinách uskutečnil transfer z hotelu 
na ženevské mezinárodní letiště (20 km) odkud následoval odlet zpět do Prahy.  

podle poskytnutých prospektů  zpracovala - vň 
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 Výjezd k požáru 
 

 

V sobotu dne 5. května 2018 v čase 23:45 h přišlo ohlášení o požáru v obci Krásná Lípa, kde 
hořely objekty v bývalé tržnici. K prvnímu letošnímu požáru vyjeli pánové Milasevič Jan, Kocúm Roman 
a Kužílek Martin.  Hasiči prováděli dálkovou dopravu vody z HZS Chomutov  a zpět do Krásné Lípy.                                                                                                                                            
Martin Kužílek 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 Velitelské vozidlo z DNT 
 

 

            Náš sbor dobrovolných hasičů rozšířil opět díky Severočeským dolům, a.s. svůj vozový park. Do 
svého majetku tak získala obec bezúplatně požární automobil – velitelské vozidlo značky Toyota Hilux, 
které dosud sloužilo na nedalekých Dolech Nástup Tušimice.  
            Slavnostní předání vozidla našim hasičům proběhlo v pátek 22. června 2018 v 10.00 hodin 
v Droužkovicích. Za dárce se aktu zúčastnili: Pavel Smatana a Rudolf Kozák (SD) a Jaromír Vrba (HZS 
DNT). Získání automobilu zprostředkoval starosta pan Milan Živný, který se aktu předání taktéž 
zúčastnil. 
            Náš sbor dobrovolných hasičů vznikl v roce 1873. Letos tudíž oslavil své 145. narozeniny. Zánovní 
automobil se tak stal symbolickým dárkem od Severočeských dolů. Členky SDH paní Michaela Dressle- 
rová a slečna Dominika Kocúmová napekly pro zúčastněné celkem tři krásné a chutné dorty, na kterých 
si společně všichni pochutnali.                                                                                                                          - vň 
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 Poprázdninový zájezd za zábavou 
 

 

            V našem letošním kulturním kalendáři jsme opět mysleli na naše nejmenší a zařadili jsme do něj 
hned na první zářijovou sobotu zájezd do zábavného parku Mirakulum. Výlet na stejné místo jsme už 
podnikly pře dvěma lety a měl velký úspěch. I tentokrát se přihlásil neskonale velký počet zájemců, a 
to rovných sedmdesát. Z tohoto důvodu jsme kromě největšího možného autobusu, objednali ještě 
mikrobus. Třicet šest dětí a třicet čtyři dospělých se do zábavného parku velmi těšilo. Počasí mělo 
s námi však jiné plány. Po horkých a suchých prázdninách začalo konečně pršet, avšak úplně v tu 
nejnevhodnější dobu. My jsme však byli velcí optimisté a celou cestu do Milovic jsme doufali, že se 
vyjasní. Když jezdíme například do divadel do Prahy, tak je u nás většinou úplně rozdílné počasí. 
Tentokrát ale bohužel. I ve středočeských Milovicích byla úplně zamračená obloha a lilo jak z konve. A 
co teď? Zábavný park Mirakulum má kromě pár restaurací a míst pro občerstvení všechny své atrakce 
venku. A tam jsme opravdu být nemohli. Nikomu se ale domů jet v žádném případě nechtělo. A tak 
jsme narychlo vymysleli náhradní plán. Což takhle navštívit IQPark v Liberci!  
            A tak se jelo. V autobuse jsme sice strávili delší dobu, než jsme původně čekali, nakonec jsme 
kolem jedenácté hodiny přijeli k Centru Babylon v Liberci, kde se IQPark nachází. Kvůli špatnému počasí 
mělo ale stejný nápad i spoustu rodin, takže zde byla hlava na hlavě. I v sousední IQLandii. Navíc zde 
slavilo páté narozeniny ČT Déčko, které mělo pro návštěvníky připraveno bohatý program. Po zaplacení 
hromadné vstupenky jsme si dali rozchod a každý už se bavil podle svého vkusu a chutě. Šest hodin 
zábavy vypadalo jako neskutečně dlouhá doba, ale jak se nakonec ukázalo, nestačil by nám ani celý 
víkend.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

IQPark má celkem čtyři patra. V prvním jsme našli vodní svět, klamy a hlavolamy. Ve druhém 
patře jsme se seznámili se světem kolem nás. Nahlédnout jsme mohli do ordinace doktora, kde jsme 
si mohli nechat změřit tlak, prohlédnout si snímky z rentgenu a zkusit masáž srdce. Naproti ordinace 
jsme našli hasičskou služebnu, kde jsme si mohli zkusit jízdu po tyči dolů. V patře jsme si také 
vyzkoušeli, jaké to je být rocková hvězda nebo jak se dělají zprávy v televizi. Děti se mohly zabavit 
děláním obrovských bublin nebo hraním si na hřišti s klouzačkami či v dětském obchodě. Třetí poschodí 
má název Schopnosti a dovednosti. Zde jsme mohli kreslit pomocí magnetů, zahrát si basket na úplně 
jiném hřišti, dobít telefon pomocí šlapání na rotopedu, projít se po nakloněné rovině v lodi Titanik, 
zahrát si na plastové trubky nebo zvukové pexeso či složit puzzle. V posledním patře s názvem Malá 
věda jsme mohli ulehnout na fakírovo lůžko, vyzkoušet si zvukové dělo, zvětšený krasohled či 
prostorové piškvorky. Prohlédnout jsme si zde mohli expozici historických předmětů, vrak staré 
ponorky, kosmickou váhu nebo termokameru.  
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Komu prohlídka naučně zábavného centra nestačila, mohl navštívit Lunapark či si projít 
zrcadlové bludiště, které mělo expozici ve čtyřech prostorách. Bylo to klasické zrcadlové bludiště, 
křišťálové bludiště se skly, temný labyrint se strašidly a místnost s optickými klamy.  
 Náhradní plán se nám nad očekávání vydařil. V pět hodin jsme odjížděli domů plní dojmů a 
zážitků. Doufáme jen, že příště se už do Milovic opravdu podíváme.                                                                        - vň   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 Zářijové venkovské farmářské trhy 
 

 

            Letošní, v pořadí již sedmé, venkovské farmářské trhy se opět uskutečnily druhou zářijovou 
sobotu osmého. Místem konání byl areál místního koupaliště. Pořadatelem akce bylo opět občanské 
sdružení MAS Sdružení Západní Krušnohoří. Naše obec působila při akci tradičně jako spolu-
organizátor. Naši veřejně prospěšní pracovníci měli za úkol připravit místo konání. Posekat areál 
koupaliště, přepravit a smontovat prodejní stánky. I letos jsme přispěli do tomboly a nakoupili kvalitní 
a hodnotné ceny v obchodě Mountfield. Plynový gril, štěpkovač a benzínový vyžínač byly velkým 
lákadlem k nákupu tomboly, jejíž výtěžek šel opět na konto Matýsek, kde se shromažďují finanční 
prostředky na pomoc dětem postižených svalovou dystrofií Duchenne. Jedná se o smrtelné, dosud 
neléčitelné onemocnění chlapců.  
 Toto sobotní dopoledne si mohli zájemci přijít nejen nakoupit zboží od tradičních výrobců a 
prodejců z okolí, ale také posedět, setkat se s přáteli a poslechnout si pěknou muziku v podání kapely 
4. cenová.  

- vň 

 

 

 

 Tradiční pobytový zájezd do Jizerských hor 
 

 

Tak jako každý rok (již sedm let) ani letos tomu nebylo jinak a v měsíci září se uskutečnil 
několikadenní pobytový zájezd, přesně od 19. do 23. září (středa až neděle). Tentokrát byl vybrán Hotel 
Příchovice, který se nachází na hranici Krkonoš a Jizerských hor, přibližně šest kilometrů od Harrachova.  
 

            Kapacita zájezdu byla omezená počtem míst v autobuse. Tentokrát se jelo v počtu padesát lidí 
plus jedna rodina jela vlastním autem. Bohužel ještě šest lidiček muselo buď z rodinných či zdravotních 
důvodů pobyt odřeknout a náhradníky jsme již nenašli. 
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Odjíždělo se 19. září ráno v 10.30 hodin a za přibližně tři hodiny byl autobus na místě před 
hotelem, který se skládal ze dvou budov (foto č. 1), přičemž v jedné z budov byl bazén s vířivkou pro 5 
osob, fitness a venku za budovou se nacházelo dětské hřiště. V druhé budově se nacházela herna 
s kulečníkem, fotbálkem, šipkami a bowlingem. Bohužel se náš pobyt uskutečňoval mimo sezonu a 
majitel měl nedostatek pracovníků, tudíž fungovala pouze jedna restaurace ze dvou a veškeré aktivity 
v druhé budově nebyly otevřené nonstop, ale nebyl problém se s majitelem hotelu domluvit, požádat 
o klíče a cokoliv využít i bez obsluhy pracovníků. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 

 

 

 

 
 

            Během pobytu se uskutečnilo několik plánovaných výletů, kterých se každý mohl, avšak nemusel 
zúčastnit. V blízkém okolí se totiž nacházelo spoustu objektů, které rozhodně stály za návštěvu. 
Takovými tipy na individuální výlet byly například: Tesařova kaple v Kořenově (foto č. 2), rozhledna 
Štepánka v Kořenově (foto č. 3), rozhledna Maják Járy Cimrmana (foto č. 4), včetně muzea Cimrmanovy 
doby a minipivovaru U Čápa, expozice lehkého opevnění Na Pomezí,  Muzeum ozubnicové dráhy 
v Kořenově a bývalý větrný mlýn v Horním Polubném.  

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
            Ve čtvrtek 20. září byl naplánován první společný výlet, a to na Stezku korunami stromů. 
Abychom toho za celý den stihli co nejvíce, vyjíždělo se hned ráno po snídani. Jeli jsme téměř všichni 
(49).  Po dorazení na místo byl rozchod přibližně na tři hodiny, takže každý si mohl projít tuto stezku 
svým tempem. Trasa o délce více jak 1500 metrů nás provedla pestrým lesem. Cestou na nás čekala 
četná překvapení a poučení. Unikátní věž se pak nacházela ve výšce 45 metrů, odkud byl nádherný 
výhled do okolí. Hlavně nás překvapily obrázky a modely ojedinělého živočicha, který žije pouze 
v Krkonoších.  Mnozí z nás o něm neměli ani potuchy. Jedná se o malého šneka, který se jmenuje vře- 
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tenovka krkonošská. 
Samozřejmě výšlap nahoru byl náročnější než dolu, ale kdo si to chtěl zkrátit a patřil mezi 

odvážlivce, tak mohl využít tobogán ze shora a sjet dolu.              
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Po příjezdu zpět na hotel byla „volná zábava“ a každý tudíž uskutečnil, co jen chtěl.  
 

Pátek 21. září byl věnován dalšímu společnému výletu, a to na státní hrad a zámek Frýdlant 
v Čechách. Zde se přihlásilo pouze 33 zájemců. Odjezd byl v deset hodin a cesta trvala přibližně jednu 
hodinu. Ihned po příjezdu nás překvapilo okolí kulturní památky. Vstup na hlavní nádvoří byl uzavřen 
obrovským vraty. Lístky se kupovaly v dřevěné budce před objektem a dojít si na oběd, jak jsme 
původně plánovali, nebylo kam. Malá kavárnička s kafíčkem z automatu, prakticky žádné občerstvení 
krom balených sušenek a předražených nanuků z mini mrazáku, pár židliček u stolků. To byl celý 
komfort.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Každý si zakoupil délku prohlídkového okruhu podle svého vlastního výběru a pak už jsme 
čekali, až si pro nás přijde průvodce a odemkne nám. Z nádvoří jsme byli nahnáni do šaten, kde nám 
byly odebrány veškerá zavazadla. A to nejen batohy, ale i kabelky a následovaly prohlídky. Fotit se 
mohlo pouze venku, takže si všichni rychle „nacvakali“ pár fotografií a už to jelo. Interiér hradu i zámku 
byl sice nádherný, avšak všechno to, co jejich návštěvě předcházelo, srazilo celkový dojem z pěti 
hvězdiček až na jednu jedinou. Všichni jsme proto spěchali na hotel, abychom stihli ještě možná 
krásnější a emotivnější výlet po okolí. Počasí bylo totiž přímo ukázkové už od samého příjezdu do 
Jizerek. Od středy jsme chodili v krátkých rukávech, kraťasech a sandálech. A to i když jsme byli 
v horách nadmořské výšce cca 750 metrů. 
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V sobotu dopoledne se uskutečnila exkurze do sklárny a pivovaru Novosad a syn  v Harrachově  
a zúčastnilo se jí 44 přihlášených. Počasí se podstatně zhoršilo. Silně se ochladilo a pršelo. Odjíždělo se 
už v čase 8:50 h a cesta trvala jen necelých patnáct minut. Exkurze ve sklárně trvala necelou hodinu a 
musíme říct, že byla velice krásná. Procházeli jsme přímo kolem dělníků a viděli, jak se jednotlivé 
sklenky či půllitry foukají a jaká práce za každou jednotlivou skleničkou vlastně je. Dozvěděli jsme se 
plno zajímavostí a na konci exkurze jsme viděli i to, jak se brousí např. vázy. Dále byl rozchod, který 
každý mohl využít, jak chtěl. K dispozici bylo muzeum skla, minipivovar, cukrárna, prodejna skla a 
dílničky pro děti ale i dospělé, kde si každý mohl vyrobit buď malovanou skleničku, nebo zkusit si na 
skleničku něco vybrousit. Myslíme si, že tento výlet si každý užil a nikdo se nenudil. Někteří by tam 
dokázali strávit i celý den, ale kolem poledního jsme se vrátili zpět na hotel, kde byl opět „volný 
program“. 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Než jsme se nadáli, byl zájezd za námi a jeli jsme zase zpět, ale určitě tam každý nabyl trochu 
energie a nové zážitky, a tak věříme, že se můžeme těšit na nový zájezd v dalším roce. Už nyní můžeme 
říct, že bychom se rádi vrátili na Šumavu k Lipenské přehradě, a to do Hotelu Frymburk, kde se nám 
líbilo úplně nejvíce. 

Bc. Pavla Kudláčková a -vň 
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 Šestá vyjížďka pro ….. 
 

 
            Ve dnech 31. srpna až 2. září 2018 proběhla v Droužkovicích na koupališti tradiční benefiční akce 
pořádaná Motorkáři Droužkovice – 6. Vyjížďka pro Matýska. Stejně jako v předešlých letech byla akce 
věnovaná dětem, které potřebují naši pomoc a podporu, které si zaslouží naši pozornost a náš obdiv. I 
letos droužkovičtí motorkáři podpořili pořádáním vyjížďky Matthiase Reinelta z Droužkovic, 
Magdalenku Kerlíkovou z Chomutova a Magdalénku Krebnerovou z Kojetína.  
 

            I přes nepřízeň počasí, které nám příliš nepřálo, se sešlo velké množství lidí, kterým nebyl a není 
osud jmenovaných dětí lhostejný a rozhodli se pomoci. V pátek 31. srpna svou účastí akci podpořily 
kapely Scoffers, Fénix, Kreyson official revival a Aliance Rock a v sobotu 1. září FatBat, Last Rebel, 
Abdera, Covers for Lovers, Rimortis a Kabát band CV. Pozornost diváků upoutalo nevšední motorkářské 
vystoupení Kate Stunt Girl v podání Kateřiny Jandové a nejlepšího českého stuntridera Martina 
Krátkého. Všichni účinkující se zřekli svého honoráře ve prospěch a akce a jmenovaných dětí, za což 
jim patří naše velké poděkování, stejně jako všem přátelům a ostatním, kteří nám pomohli s organizací 
a přípravami.  
 

            Partnerem celé akce byla PG výrobní společnost, s.r.o. Chtěli bychom touto cestou poděkovat i 
sponzorům, kteří naši akci podpořili. Byli to: Lékárna OSANA Postoloprty, Obec Droužkovice, SD – 
Kolejová doprava, a.s., Severočeské doly, a.s., PRODECO, a.s., ACTHERM SEVIS, a.s. Chomutov, Canny 
industry, s.r.o Chomutov, AutoDům Chomutov spol. s r.o., PROMA Jirkov, PULS investiční Chomutov, I-
MANET spol. s r.o., Údlice, Gestamp Louny, Halus aktivity Chomutov, A-FORCE – reklamní agentura 
Most, Dušan Lacko – Droužkovice, Klub WR, Zaměstnanci společnosti PULS investiční s.r.o., PG výrobní 
společnost s.r.o.,  Volejbalový klub Chomutov.  Výtěžek letošní vyjížďky se vyšplhal na krásných 
82.022,-- Kč. Členové klubu Motorkáři Droužkovice alias Blbouni tuto  částku zarovnali na 90 tisíc korun 
českých.  
 
            Dne 13. října 2018  pak předali zástupci klubu všem rodinám šeky na pomůcky, rehabilitace 
atd.... Blbouni děkují za nádherné dárky, což nás velice překvapilo.... Tím bych chtěl poděkovat 
partnerům a sponzorům a kamarádům kteří nám pomáhají s touhle akcí která má smysl.... Tak zase za 
rok přátelé....  Bližší informace na https://motorkari.czúprofil/?uid=112860&act=clanky&cid=2111. 

 

Marek Medvídek Gaier 
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 Mateřská škola  
 

 Kurzy plavání 
 

 

            Ve čtvrtek 26. dubna 2018 se uskutečnila pro dvacet dětí z mateřinky poslední hodinka kurzu 
plavání. Všichni, kteří letos výukou prošli, byli odměněni diplomem podle svých zásluh a aktivity. Na 
lekce v příštím roce se už teď těší skupinka opět dvaceti dětiček, které začnou svůj kurz již 8. ledna 
2019 v Aquasvětě v Chomutově.  

-vň, podklad Šárka Herková, ředitelka MŠ 

 

 
 

 Sezení se speciálním pedagogem 
 

 

            V pátek 27. dubna 2018 proběhlo od 16.30 v budově mateřské školy další sezení se speciálním 
pedagogem a rodinným terapeutem paní Mgr. Otevřelovou. Hlavním tématem tentokrát bylo: v jakých 
oblastech by měli rodiče s dětmi pracovat a rozvíjet jejich schopnosti. Přednášející s dětmi pracovala 
velmi profesionálně. Některé rady se dotkly i samotného rodinného života.  

-vň, podklad Šárka Herková, ředitelka MŠ 

 

 
 

 Čarodějnický slet 
 

 

            Na pondělní dopoledne 30. dubna 2018 byla pro děti připravena 
velká zábava. Ten den se totiž konal čarodějnický slet, a to nejen ve 
školičce. Děti měly za úkol přinést si svůj kouzelnických kostým a před 
oslavou se do něj ustrojit.  
 

 Převlečení kouzelníci a malé čarodějnice se poté vypravili do 
vesnice a hledali indicie, které jim přikazovaly plnit zadané úkoly. Za 
jejich absolvování dostaly děti kousek malé skládačky. Celkem bylo 
dílečků šestnáct. Z donesených „puclíků“ nakonec děti složily obrázek, 
ze kterého na ně vykoukla ošklivá zelená ježibaba. Za odměnu si pak 
každý mohl sáhnout do kouzelné krabice a vytáhnout si dáreček.   

-vň, podklad Šárka Herková, ředitelka MŠ 
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 Dopravní výchova 

 
 

            S teplým obdobím vyrážejí děti se 
svými bicykly do ulic. A mnohdy i samy 
bez rodičů. Z tohoto důvodu zajistila 
mateřinka na středu 2. května 2018 
Program s dopravní výchovou. Při této 
příležitosti bylo dětem předvedeno, jak 
se mají při jízdě na kole chovat a jak mají 
být připravené k cestování.  
 

   Jelikož jak se praví: „Opakování je 
matka moudrosti“, přijelo dětem bez-
pečnost silničního provozu BESIP ještě 
jednou představit divadlo VETŘI.  

-vň, podklad Šárka Herková, ředitelka MŠ  

 

 
 

 Zápis dětí do mateřské školy 
 

 

           Ve čtvrtek 10. května proběhl na zařízení tradiční zápis do mateřské školy. K zápisu se dostavilo 
celkem čtrnáct dětí a třináct z nich bylo nakonec přijato. 

-vň, podklad Šárka Herková, ředitelka MŠ 

 

 
 

 Divadelní představení 
 

 

           V pátek 25. května 2018 přijelo za dětmi do naší mateřinky divadlo Šikula se třemi pohádkami. 
Loutkové představení shlédlo celkem 31 malých diváků. Pohádky O neposlušném Matýskovy, O 
nepořádném medvídkovi a O žárlivém tučňákovi byly plné nejen krásných písniček, ale především 
poučné.                                                                                                                      -vň, podklad Šárka Herková, ředitelka MŠ 
 

 

 
 

 Akademie vesnických školek 
 

 

            Rok utekl jako voda a přišel opět 
čas zúčastnit se setkání „vesnických 
školek“. Tentokrát byla hostitelkou 
Mateřská škola ve Spořicích. Společná 
akce se uskutečnila v úterý 29. května 
2018.  
           Pro děti bylo připraveno spoustu 
her a soutěží v kytičkovém stylu. Prostě 
jako jak mám být a to se vším všudy.  

 
 
 
 

                          -vň, podklad Šárka Herková, ředitelka MŠ 
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 Oslava Mezinárodního dne dětí 
 

 

            Oslavy dětského dne se uskutečnily na zahradě naší školky. Pro děti byla připravena spousta 
soutěží a legrace. Jako dárek dostali naši nejmenší nové lavičky k posezení. Dále pak byl vytyčen prostor 
pro altán, kde bude v budoucnu k dispozici nejen pro chlapce pracovní ponk. Od obecního úřadu 
dostaly děti jako tradičně balíček plný sladkostí. 

                                                                                                   -vň, podklad Šárka Herková, ředitelka MŠ 

 

 
 

 Fotbalový turnaj 
 

 

            Turnaj ve fotbale mezi školkami se uskutečnil 
ve čtvrtek 14. června 2018 na chomutovském 
fotbalovém stadionu za podpory FK Junior. Naše 
školka jako jediná „vesnická“ se ho zúčastnila již 
podruhé. Celkem se do sportovní akce přihlásilo 
osm mužstev. Nás reprezentovali tito chlapci. Pavel 
Kříž, Tomáš Dvořák, Rudolf Národa, Alex Rott, Petr 
Bžoch a Eliáš Dlouhý.  Ačkoliv se naši kluci nakonec 
umístili na poslední příčce, nemuseli být vůbec 
smutní. Všichni zúčastnění dostali krásné medaile. 
          Dresy zapůjčila našim hráčům TJ Sokol Údlice. 
Poděkování patří panu Patriku Nádaskému za 
tréninky, při kterých naše hráče připravoval od 
konce měsíce května na turnaj.                                                                            -vň, podklad Šárka Herková, ředitelka MŠ 
 

 

 
 

 Besídka a šerpování školáků 
 

 

 Letošní besídka na závěr školního roku se uskutečnila ve čtvrtek 14. června 2018 a byla pojata 
v indiánském duchu. Děti předvedly představení plné zaříkadel, jehož součástí byl i šamanský tanec za 
zvuku bubnů. Doprovodný program zajistil tentokrát Hopsík, který byl nápomocný i při ošerpování 
budoucích  školáků. Na  konci školního roku  jich odešlo  neskutečných  jedenáct . Během slavnostního 
aktu jsme se rozloučili s Petrem Bžochem, Tomášem Dvořákem, Tomášem a Veronikou Eichnerovými, 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Aktu  
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Violou Hánovou, Marií Martínkovou, Růženou a Rudolfem Národovými, Tobiášem Nádaským, 
Alexandrem Rottem a Vendulou Šulcovou. Na památku všichni obdrželi knížku O pejskovi a kočičce a 
kytičku. Následoval slavnostní přípitek.  

                                                                                                   -vň, podklad Šárka Herková, ředitelka MŠ 

 

 
 

 Škola v přírodě 
 

 

            Závěr školního roku, potažmo i pololetí patřil škole v přírodě. Ta se uskutečnila od 18. do 22. 
června 2018. Jelo se do Nižboru do penzionu Klamovka do krásného prostředí v oblasti řeky Berounky. 
Pro 22 dětí tu bylo připraveny spoustu zábavy, zážitků a legrace.  

Odpoledne po příjezdu bylo seznamovací s okolím. Děti měly k dispozici úžasné hřiště a na 
procházce se dostaly až k místnímu zámku. Další den dopoledne se jezdilo na ponících a na odpoledne 
byl naplánován výlet do Koněpruských jeskyní.   
 

            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ve středu 20. června  se děti se svým doprovodem podívaly do nedaleké Sklárny. Jako bonus 
bylo koupání v řece. 

Následující den se uskutečnil výlet do Berouna do medvědária, kde jsou ubytováni známí 
chlupáči z Večerníčku Matěj, Kuba a Ondra. Večer byla na programu diskotéka.  

V rámci Programu finanční gramotnosti získávaly děti po celou dobu pobytu dětské papírové 
bankovky, za které si poté na závěr akce mohly zakoupit různé zboží. Nejčastěji se jednalo o dárečky 
pro maminky.                                                                                                           -vň, podklad Šárka Herková, ředitelka MŠ 
 

 

 
 

 Začátek nového školního roku 
 

 

            Všechny nové děti, které přišly 4. září do školky, jí vdechly nový život po prázdninovém odpočin- 
ku. Protože školka není jen budova. Jsou to především lidé – děti, jejich učitelky a také ti, kteří se starají 
o to, abychom se v mateřince cítili dobře. 
           Nejen malé, ale i velké děti byly ujištěny, že jsme se na ně už velmi těšili, a že budeme dělat 
všechno pro to, aby na ně čekala školka připravená zvládnout nápor dalšího školního roku, naplněného 
zábavou, učením, sportem a přátelskými setkáními. K prvnímu školnímu dni bylo zapsáno 43 dětiček.  
           

 

 Mateřská škola  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



40. 

 Mateřská škola  
 

           
            Během léta byla třída Ferdů doplněna novým nábytkem a pořízena spousta didaktických 
pomůcek, financovaných z dotačního projektu. 
            Na první třídní schůzce, která proběhla již ve čtvrtek 6. září  2018, byli rodiče seznámeni se 
školním řádem, se školním vzdělávacím programem a organizací celého školního roku.                                                                      

 -vň, podklad Šárka Herková, ředitelka MŠ 

 

 Aktuální informace  
 

           

Hledáme zaměstnance obecního úřadu  
Hledáme zaměstnance na pozici uklízeč veřejných prostranství v obci Droužkovice. Jedná se o práci na 
plný úvazek a náplní jsou pomocné a úklidové práce při údržbě veřejných prostranství, sečení a úklid 
veřejné zeleně a obdobné práce.  
Požadujeme: svědomitost, spolehlivost, samostatnost, čistý trestní rejstřík, řidičské oprávnění skupiny 
B výhodou. 
Pokud jste takový „Ferda Mravenec“ a máte chuť pracovat a zvelebovat naši obec, neváhejte a 
kontaktujte nás buď přímo na obecním úřadě nebo na email: z.naroda@drouzkovice.cz 
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Fotogalerie: 

- 6. Vyjížďka pro Matýska 
- Mateřská škola – Škola v přírodě Nižbor 
- Oprava plotu před volnočasovým centrem 
- Odvoz kulturní památky Sloupu s Nejsvětější 

trojicí k opravě 
- Výstavba kolumbária a zpevněných ploch 

na místním hřbitově 
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